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حازم صلاح أبو اسماعيل

ان ربك هو الخلاق العليم من المثاني والقرآن العظيم لا تمتن عينيك الى ما متعنا ولا تحزن عليهم   الذين فعلوا القرآن عقيد انهم
اجمعين  واعرض عن المشركين. انا كفيناك الذين يبعثون مع الله - 00:00:28

فسوف يعلمون ولقد نعلم ان فسبح بحمد ربك وكن  صدق الله العظيم وبلغ رسوله الكريم ونحن على ذلك من الشاهدين. القرآن
الكريم دستور الامة والمسلمين. ودليل فلاحها نجاحها الى رب العالمين. فيه خبر من قبلكم ونبأ من بعدكم وهو الفصل بينكم. ايها

الاخوة الكرام - 00:02:48
امل التحرير معقود على الغرب واقصى امل للغرب معبود بتحريك عقيد. وبيان قمنا لمستعمر عن حظر تجوال واطلاق نشيد. ايها
الشعب المجيد ينتهي عهد مباد يبتدي عهده ثم بي ونظام الحكم يستقبل نعليه. فلا يحكم حزب او حد. لكنما حزب وحيد. ولكم -

00:03:48
ايام شهد ولنا يوم الشهيد. ايها الاخوة الكرام لا يظن الله او عاقل ان فصيل واحد يستطيع ان يقود مصر مهما كانت قوته ومهما كان

تنظيمه. ان مصر غنية بابنائها وطوائفها - 00:04:18
كل من فيها ما يحب هذه البلدة يخلص لها ويعمل من اجلها. لان الله عز وجل حينما ذكر مكة قال اولم يكفي له انا جعلنا حرما امنا

لكن حينما ذكرت مصر قال ادخلوا مصر ان شاء الله امنين. فمصر امنة بعين - 00:04:38
وبرعايته وكلمة عن الاقتصاد المصري والاستاز سمير اتفضل. استأزن حضراتكم نقف دقيقة حداد على ابطال وارواح ثورة خمسة
وعشرين يناير اللهم ارحمهم وتقبلهم عندك في الشهداء ابلغكم الفردوس الاعلى يا رب العالمين. اللهم امين. تفضلي - 00:04:58

اعوذ بالله من الشيطان الرجيم. بسم الله الرحمن الرحيم. الحمد لله والصلاة والسلام على سيدنا محمد رسول الله. اما بعد. ايها
الحضور الكرام. ضيفنا الشيخ حازم صلاح ابو اسماعيل المحامي. في طريقه الينا وقد تحدسنا اليه وهو الان - 00:05:42

على مشاهد قرية كفر الولجة ان شاء الله ربنا يؤتي به على خير بازن الله. وحرصا على وقف حضراتكم نبدأ الحفلة بكلمة من اخ لكم
تشرفت باني عشت لكم اخ ونلت شرف حبكم واكرامكم لي - 00:06:12

ولشخصي الضعيف في منازلكم وفي قرى هذا المركز الكريم. وبيوتي وشوارع هذه المدينة العامة باهلها العامرة بايمان اهلها. وبصبري
وثبات رجالها وبتقوى وورع نسائها. بارك الله وفي ابنائهم اجمعين وفي ابنائكم وجميع قرى مصر وموطنيها. حفز الله مصر من كل من

اراد هذا - 00:06:42
اللهم امين. ايها الاخوة الكرام عنوانا في هذه الامسية المجتمع المصري وثورة خمسة وعشرين يناير وافاقها السياسية والاقتصادية

قبل ان نتحدث عن برنامج الاصلاح نستعرض الواقع الذي بسببه ومن اجل - 00:07:12
قامت هذه الثورة. هذا الواقع في الحقيقة ينقسم الى عدة وضع مصر الاداري في ظل حكم الرئيس المخلوع السابق محمد حسني

مبارك وضع مصر الاداري في زل السياسة الحزب الواحد - 00:07:42
وضع مصر الاداري في ظل استيلاء الحزب الوطني على كل مقدرات الدولة وتسخيره لكل مؤسسات الدولة ومواردها لخدمة اعضاء

هذا الحزب واقاربهم ومعارفهم ولمن يتزلفون اليه من وجهاء القوم وما الى ذلك مما عانينا منه طوال هذه العقود الثلاث الماضية. وان
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مصر - 00:08:08
الاداري ووضع المستوى الاقتصادي ووضعه الاسرة في مصر ووضع مصر الخدمي في مجال الصحة والتعليم. كل هذا نستعرضه

سريعا مصر البلد العريق ذو حضارة السبعة الاف عام وصلت على ايدي هؤلاء او هذه - 00:08:38
الشللية التي كانت تحكم مصر. هذه الفرقة من مجموعة النصوص والخونة الذين خانوا الامانة. وسرقوا مقدرات هذه الامة وحتى

سرقوا احلام الشباب. وامال البنات وامال وافاق المستقبل ساقوا من مصر كل شيء. اوصلوا هذا البلد الى معدل اه كنا او كان -
00:08:58

اخواننا الذين كانوا يسافرون الى الخارج كانوا يتورعون او يستخفون بنسبهم الى مصر بسبب هذه الثورة المباركة اصبح شبابنا
وموفدون الى بلاد الخارج يستقيلون على الناس ويقولون بملئ فيهم انا مصري فيقابلون بكل الاحترام والاجلال سواء كان ذلك في

الدول العربية وسواء كان ذلك ايضا - 00:09:28
في الدول الاوروبية حدثني احد اصدقائي من نيوزيلندا وقال لي الناس هنا يعتبرون الشعب المصري قدوة للشعب الانجليزي وشعب

الشمال الانجليزي الناس هنا في شمال انجلترا يعتبرون هذا الشعب هو اكثر الشعوب تحضرا بفضل هذه الاخلاقيات والقيم -
00:09:58

التي كان الناس يتعاملون بها في ميدان التحرير وفي سائر ميادين مصر. ايها الاخوة الكرام وصل الحال لمصر ان احتلت مية
وخمستاشر من بين مية اربعة وتلاتين دولة في العالم في مؤشرات مدركات الفساد. وللتمثيل على ذلك - 00:10:18

اهدر خلال خمسة اشهر تمانية وتلاتين مليار جنيه بسبب الفساد. هذا وفق دراسات مركز الدراسات الريفية في اي ان هذا رصد لمركز
من المراكز القومية التابعة لاجهزة الدولة. تتربع مصر على عرش مية اربعة - 00:10:38

يعني مصر رقم مية اربعة وتلاتين من مية اربعة وتلاتين دولة. يعني المرتبة الادنى والاخطر والاخيرة في مجال تعيين الاقارب
والاصدقاء والمحاسيب والمعارف وكل من تحب ان تنافقهم لو كانوا ينافقونه تحتل مصر بالمركز مية تسعة وعشرين من بين مية

اربعة وتلاتين دولة في العالم في مجال - 00:10:58
ذكرت العقول الذكية هجرة العلماء. اي ان هذا البلد كل من كان صاحب مهارة عقلية وتفرد ذهني تفوق دراسي علمي يخرج من هذا

البلد لانه للاسف الشديد ليس له مكان في بلده ليس له كرسي - 00:11:28
في الجامعة يدرس من فوقه. آآ الوضع من اوضاع الفساد ايضا ان مصر بها حوالي عشر تلاف صندوق من الصناديق الخاصة والتي

مواردها الرسوم المفروضة والمنح الخارجية للبحوس وغيرها والتبرعات والتبرعات الاجمالية - 00:11:48
اللي عائز يروح يشتري سيارة ويشغلها يروح يطلع للمحافظة اربعين الف جنيه. هذا المثال اللي عائز يبني مبنى يدفع تبرع للمحافظة

وهكذا للاسف الشديد اللي عايز يركب عداد كهرباء اللي عايز يركب عداد ميه يدفع تلات تلاف جنيه ما بين رشم وتبرع واكرامية -
00:12:18

وهبة وما الى زلك ومعلومة تارة اه وصل المبلغ المهدر في مصر تريليون متين اتنين وسبعين مليار اي ضعف الموازنة العامة للدولة
التي تنفق تنتج اموالها على جموع الشعب خمسة وتمانين مليون يصل الاموال المستولى عليها من جيوب الناس اربع اضعاف الموازنة

00:12:38 -
يبدو الاحتياط الغاز في مصر سبعة وستين تريليون قدم مكعب وبعد الوحدة الحرارية من هذا الغاز الى اسرائيل بدولار ونص. وتمنها

وثمنها العالمي بالاسعار العالمية عشرة دولار ونص وصل المبلغ المهدر يوميا ميت مليون دولار - 00:13:07
يوميا بسبب تصدير الغاز باسعار متدنية. بعد تلاتين سنة من حكم هذا المبارك ومن حكم الحزب الوطني وصلت مصر الى ان احتلت

المرتبة سبعة وخمسين من بين ستة وتلاتين دولة - 00:13:37
في تقرير البؤس الشقاء البؤس العالمي مصر تتراجع في زل هزا الحكم الى هذه المرتبة حيث يحتل الفقر في مصر اكتر من سبعين

في المية من ابناء الشعب في فقراء اينفقون؟ اي ان هؤلاء الناس ينفقون اقل من اتنين دولار في اليوم للفرد - 00:14:02
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وفي مصر اتناشر مليون فقير فقر مسرع اي لا لا يستطيع الفرد ان ينجز دولار. هذه الارقام ارقام اقتصادية لكن واقع اشد ايمانا لانه
من في مصر في اسرة مكونة من خمس افراد كل فرد ينفق اقل من دولارين - 00:14:39

يعني الحد الاعلى اللي من فضل الفرد حوالي عشرة جنيهات في اليوم. اضرب في في خمس افراد يعني خمسين اليوم مين من الاسر
المصرية؟ الاسر التي نعايشها تنفق خمسين جنيه يوميا. لا يوجد وللاسف - 00:14:59

هذه الاحصائيات التي جمعت من خلال مراكز اقتصادية مراكز للرصد الاقتصادي والاحصائي الواقع من هذه الارقام. العشوائيات في
مصر مصر الف متين واحد وعشرين منطقة عشوائية يسكن المقابر في مصر في ظل - 00:15:19

هذا الحكم الغير مبارك ثلاثة مليون انسان يعيشون على تجارة المخدرات واتيان الفواكه والقتل والنهب والسرقة من الاحياء المحيطة
بالمقابر. اي اننا عندنا بؤر تنتج مجرمين للاسف الشديد عندنا في مصر تمانية واربعين مليون انسان محرومين من خدمة المياه -

00:15:49
والصرف الصحي عندنا في مصر تمانية وتلاتين مليون من سكان ريف مصر تختلق مياه الشرب بمياه الصرف الصحي ولزلك اكبر
معدل للاصابة بالسرطان وبالفشل الكلوي وبالفيروسات الكبدية اسهال القائد الالتهاب الرئوي وموت الاطفال اكبر معدل في العالم

وصل اليه الشعب المصري. انا اذكر - 00:16:19
في مرة اه الرئيس المخلوع كان بيزور مصنع كل الدكس مش بيزوروا المصنع يعني عشان يتخطى الاحوال ان صاحب المصنع تيار

صاحبه. فبيزوروا سنة خمسة وتمانين ده بيقول لواحدة من العاملات انت عاملة ايه؟ قالت له يا ريس الاسعار غالية. ما بنعرفش ناكل
بطيخ. بطيخ ليه؟ كل يوم - 00:16:49

على طول. الراجل الاجابة عنده جاهزة. شفت اه منظر جميل تمسيلي للريس مخلوع واقف بيتكلم في استوديو وبعدين جاء له طفل
هنا؟ قال له والله كويس ان لسه البلد فيها فلوس عشان تقبض. يعني للاسف الشديد ما كان لا - 00:17:19

احساس بالمواطن اطلاقا. واحنا عاشرنا هؤلاء الناس وشفناهم ازاي كانوا بيقدروا كان لا يهمهم الا ان او ملايين الامطار في شرق
التفريعة او في البحر الابيض او البحر الاحمر ملايين من الاموال ليبيعوها تصوروا ان واحد من الناس محمد - 00:17:49

خمسة مليون متر مربع في البحر الاحمر سعر المتر بدولار عشان يبيعوا الف دولار للمتر للشركات العالمية السياحية. ما ليس لها ان
تكون مال الشعب المصري. عرفتم ايها الاخوة الكرام - 00:18:19

لمازا ليست مياه شرب نقية؟ واخر مياه الشرب. ليس مشروعات للصرف ليس في مصر للاسف الشديد كان في مثل بيقولوه الناس
في السعودية. بيقولوا كل حاجة في مصر فيها الطرق بتاعتنا هي الوحيدة اللي ما فيهاش سدر. انما المدارس فيها زفت. المستشفيات

فيها زكر - 00:18:39
من هذا؟ هل واقع اليم ان تقف عبر الغفلة غير جرحى من ست الاف قتيل في العام الواحد وكاننا نعيش حالة حرب وخسائر الدولة

من هذه الاموال بسبب الطرق ثمانية مليار في السنة. هذا الكلام انا تقدمت به بطلب احاطة. وناقشت - 00:19:09
رئيس الجهاز المركزي للمحاسبات وقلت له لمازا لا تضمن هذه الارقام تقاريرك؟ الحقيقة احنا كنا بنعيش يندى لها جبين الانسان. مية

وستة الف مريض بالسرطان. عشرين الف من المصريين عشرين مليون من المصريين مصابون بالاكتئاب. عشرين في المية من الشعب
المصري مصاب بضغط الدم - 00:19:39

مش زي عشرين في المية ازاي الشعب المصري شعب مؤمن شعب يعلم ان الله سبحانه وتعالى والحمد لله عز وجل الفساد في المجال
الزراعي حدس ولا حرج مبيدات مسرطنة يوصف والي حينما عرضت القضية ليوسف عبدالرحمن لبسها لواحد من الموظفين عنده -

00:20:09
ولما طلبوا شهادته في المحكمة قال انا مش هشهد لاني لو شهدت اللي فوقي واللي فوقي كان معروف واللي فوقه اتكلم عنه امبارح

في التحقيقات وقال ان عقد الوليد ابن طلال - 00:20:49
رئيس الجمهورية موقع وانا وقعت بعديه. للاسف الشديد هذا كان حال مصر بهذا المجال تصوروا ايها الاحباب انه وزير الزراعة احمد
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الليسي اقدم خطة لاتفاق مصر الزراعية من القمح خلال تلات سنين. بسرعة غريبة جدا تحركت - 00:21:04
امريكا واوعدت بالمسئولين ان احنا نقدر نعرض لكم انزار بالامن يصل عندكم الظل الانف يصل تلتميت دولار. وتوفروا اتنين مليار

جنيه من الموازنة وتوفروا تمانية ونص مليار ده المترو مكعب ماية على طول راح عامل مصيلحي حاطط شوية شروط عشان يقبل
القمح. لا يمكن الفلاح يقدر يستوفيها - 00:21:31

خير الشكل وكذا يتخزن على في مخازن فيها مواصفات كزا ظلت الشاحنات امام المخازن صوامع تقف لا يستلم من الفلاحين احد
منتجهم وخسر الفلاحون في هذا العام سم السنة اللي بعدها - 00:22:00

مباشرة ارتفعت اسعار الانف والاتنين مليار اللي احنا قالوا ان هنوفرها لكم خدوها مننا الزيادة اربعة مليار والسنة التانية في الفين
وستة آآ زادت الاسعار علينا لواء وصلت بالموازنة تمانية مليار دولار فاتورة استيراد القمح - 00:22:20

هذا للاسف الشديد لانه كان هناك خطة لان تظل مصر بالسلعة الاستراتيجية بالزات في القطن والقمع دائما تعتمد على الخارج. تعرفوا
احنا لما نزلنا انتاجنا من القطن آآ كم مصنع في المحلة - 00:22:40

ستميت مصنع كوكي اغلقوا في المحلة الكبرى شردت جميع العاملين آآ الذين كانوا يعملون بهذه المصانع انا قبلكم مسال على
موضوع مهم جدا جدا كان في مصر وكان حاجة طور لولا سطر ربنا - 00:23:00

كان هيتطور الى درجة ان كل املاك هذا البلد كانت مصيرها بايدي الاجانب. وهي عملية الخصخصة عملية القصقصة كانت بتتم بتلات
اليات ان احنا نخفض تمن المنشأة نغسل فيها الارض نبيعها - 00:23:23

بتراب الفلوس واللي هيشتري يقترض من البنوك وبعدين بعد كده يعرض الاراضي اللي موجودة في هذه مصانع والشركات للبيع
المباشر يبيعها باعلى الاثمان فتحصل هزه الشركة اعلى الارباح ويقوم بتحويل هذه الارباح الى الخارج - 00:23:43

ايها الاحباب ان احنا البورصة المصرية البورصة المصرية عن طريق بسبب المداراة فضيلة الشيخ وصل حمد لله على السلامة  السلام
عليكم وصل المبلغ المحول الى الخارج من البورصة نتيجة طريقة - 00:24:07

التعامل في البورصة والمضاربة التي كان يقودها وزير الاستسمار تسعة مليار دولار مخولة الى الخارج اي ضعف دخل قناة السويس
في السنة. تسعة مليار دولار في السنة اي ضعف دخل قناة السويس في السنة - 00:24:58

محولة واموال محولة ومهربة ومسحوبة الى الخارج من هذا الشعب المصري. ايها الاخوة الاحباب في افاق الاصلاح السياسي
والاقتصادي. سريعا نقول ان القوية تقوم قوتها على ثلاثة عوامل. القوة الحرية - 00:25:18

هذه العوامل الثلاثة نحن اغنى الامم بها القوة عندما سورة الحديد وانزلنا الحديد فيه بأس شديد. سورة القوة فنحن امة القوة
والمؤمن القوي خير واحب الى الله من المؤمن الضعيف. فنحن امة تدعو اهله - 00:25:48

شعبها وتدعو بنيها الى ان يكونوا اقوى الناس ماديا في القوة المادية. والقوة في الثروات فنحن امة القوة. الحرية وهو المعيار الثاني
من معايير تقدم الامم المتقدمة. التي تقدمت علينا بمئات السنين. الحرية عندنا - 00:26:17

نحن المسلمين الحرية فريضة من فرائض الاسلام عندما في القرآن سورة كاملة عن الحرية الا وهي سورة الشورى سورة الشورى ان
احنا كل انسان له الحرية في ان يبدي رأيه وان يستشار وان - 00:26:43

ويقدم رأيك. الامر الثالث ايها الاخوة الكرام المعرفة. نحن امة المعرفة. نحن امة سورة العلق اقرأ اقرأ باسم ربك الذي خلق. خلق
الانسان من علق. اقرأ وربك الاكرم. نحن امة القراءة. امة المعرفة. نحن امة - 00:27:03

يكلفها نبيها صلى الله عليه وسلم ان تطلب العلم ولو في الصين. والعلماء يوزن ميلادهم يوم القيامة الشهداء تخيلوا امة لم تقدس
العلم كما قدستها امة محمد كما قدسه امة محمد صلى الله عليه وسلم - 00:27:26

ثم نحن امة القلم نحن عندنا سورة كاملة اسمها سورة القلم. هذه المقومات الثلاثة للقوة ايها الاخوة الكرام. نقدم بين ايديكم استاذنا
الكريم واخونا الحبيب وشيخنا والعالم الفاضل الاستاذ حازم - 00:27:46

ابو اسماعيل المحامي فجزاه الله خيرا على تشريفه لمدينة كفر شكر في وسط ابناء هذه هذا الحي من احياء المسلمين نحمد الاعلى
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قلوب الشيخ الينا والجميع ينتظر حديس فضيلتك. مع نشيد خمسة وعشرين يناير - 00:28:06
خمسة وعشرين يناير ماتوا في احداس يناير راحوا فرقوا وكمان مبروك عليهم الجنة والسما وبنفسهم شهداء عليهم ربنا شهداء

سعداء خمسة وعشرين يناير لازم ندفعها بهم وكمان الجنة والسما شهداء رفعوا على ما وفضلوا هيفكروا - 00:28:36
ما حدش ينكره شهداء عاشوا بشرف شرف ماتوا بشرف واستشهدوا شهداء خمسة وعشرين يناير معكم احساس يناير راحوا فارقوا

الحياة شهدا لازم وكمان مبروك عليهم. الجنة والسما شهداء شف كم شهيد - 00:29:46
ايد مكسب عياله لوحدهم. شهداء انحرفوا من احساسهم من حضن امهم كان سند لضهر ابوه شهداء سابوا امهات من حزن شو وراء

خمسة وعشرين يناير ماتوا في احداس يناير راحوا فارقوا الحياة - 00:30:26
شو هادا ؟ لازم نقطعها بهم. مبروك عليكم. الجنة والسما  شكرا الشيخ سليمان ونتمنى له المزيد. اه اما انا الان فمع فاكهة اللقاء وحلاوة

العلم ولقاء العلماء. ولا اجد ما اقدم به فضيلة الشيخ لانه غني عن التعريف - 00:30:56
والجميع ينتظر منا ان يسلم نيل الميكروفون ليتحدس اليهم من بقلب الى قلوب تنتظره وتعشقه. فليتفضل مشكورا  بسم الله الرحمن
الرحيم. الحمد لله رب العالمين اشهد ان لا اله الا الله وحده لا شريك له ولي الصالحين. واشهد ان سيدنا محمدا عبد الله ورسوله صلى

الله عليه - 00:31:27
عليه وسلم ايها الاخوة الاحبة الكرام السلام عليكم جميعا ورحمة الله وبركاته. وحيا هذه القلوب حيى الله عز وجل هذا الجمع الكريم

اسأل الله ان يجعل عملي وعملكم خالصا لوجهه الكريم والا يجعل لاحد سواه فيه شيئا وان يرزقنا صدق النية واخلاص العمل -
00:32:07

ايها الاخوة اريد في الحقيقة ان اقسم حديثي اريد ان اريد ان اقسم حديثي اه اولا كما اقول اريد ان اختم حديثي الى جزء هو تأثر
بهذا المعنى الذي ما ترفعش الصوت - 00:32:37

آآ ان شاء الله اريد مجتمع كل ان اختم حديثي الى قسم هو تأثر بهذا الذي سمعته الان من السادة استاذ تيمور ولكني اود قبل هذا ان
اتحدث الى حضراتكم حول - 00:33:17

حول هذه الاحداث التي مضت بها ولا تزال تمر بلادنا وهي احداث كبيرة. ولا يصح ان تمر علينا مرورا لا نقف امامه. لا احب ان اتكلم
كلاما عاما وانما اريد ان اتكلم - 00:33:47

سلاما ينطلق على الوقت. هذه الاحداث ما كان لاحد ان يتمكن ان يصنعها على هذا النحو الا رب العالمين وحده لا شريك له. واود ان
اقول ان هذا الكلام ليس كلاما عاما. وانما هذه الاحداث الله تبارك وتعالى - 00:34:07

ارادت مشيئته ان تصنعها خمسة موجات خمس موجات من البشر كل موجة منها لا تعرف الذي سبقتها ولا التي جاءت بعدها. كل
موجات منها لا علاقة لها بالموجة الاخرى. اول موجة صنع الله بها هذه الاعداد - 00:34:37

من موجات البشر. موجة ظلت حوالي خمسة او ست سنوات متواصلة تحاول انها تعمل وقفة احتجاجية هنا مظاهرة هنا ثورة هنا آآ
منشورات هنا لتحاول ان تنبه الناس الى ما يقع به من المظالم وان عليهم ان يثوروا على هذه المظالم. وان عليهم ان يتحركوا -

00:35:07
ومع ذلك في احسن الحروب في احسن الفروض لم تستطع هذه الفعاليات ان تجمع لما كان بيجتمع لهم الف الفين تلاتة اربعة كان

بيبقى يعني عملوا عمل مجيد. فاراد الله ان - 00:35:37
سيبعث بعدهم لانه يريد ان ينفذ مشيئته فئة اخرى غير مرئية. لم يكن احد اللي هي فئة يعني شباب البيوت ولاد الناس اللي قاعدين

في البيت الواحد منهم قاعد وجهه الى الحيطة زي ما بيقولوا يجاهدوا الى الحائط. ولكن اراد الله ان يجعل من نور عقولهم -
00:35:57

فتحا كبيرا لهذه الامة اللي قاعدين يخبطوا على الفيسبوك وعلى الانترنت وعلى ما الى ذلك. ولكن فجودوا يا اخواني. جودوا حراك
الناس. لدرجة انهم رسموا لهم خطوط السير قالوا لهم ما تتظاهروش في وسط المدينة بل في الافراد قولوا مظاهرات مش مزاهرات
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غاضبة. وانما مظاهرات - 00:36:27
الناس معكم اعملوا الشيء الفلاني جودوا حراكا حتى اذا بالاعمال التي كانت لا تأتي الا بالف او ثلاثة او خمسة اذا بها تنتظر مئات

الالاف وفي جميع المدن المصرية على - 00:36:57
البلاد وعرضها على نحو كالخير مئات الالاف. ولكن صدقوني يا اخواني لو وقف الامر عند هذا الموجة التانية المحترمة التي حشدت

ما وصل ما وصل الامر نجاحه واذا برب العالمين يرينا موجة ثالثة من موجات البشر لم تكن في حسبان احد - 00:37:17
ولم يكن احد اصلا يتصورها. اللي هي موجة آآ شباب بقى شباب شباب الشوارع وشباب القهاوي والمقاهي. الذين لا عمرهم فتحوا

فيسبوك ولا كانوا بيدخلوا للمساجد لمن الولد يحضروا وقفات احتجاجية. ولكن الله اراد بهم ان يقطع يد البطش متمثلة في -
00:37:47

الامن المركزي الامن المركزي والشرطة لما تصدت للمظاهرين المتظاهرين قتلت من قتلت واصابت من اصابت واعمت من اعنت
وضربت الاعين والحناجر والاذان لو لم تجد في هذا اليوم اليد التي تقطع - 00:38:17

هذه الذراع الباطشة الفاجرة. وتضربها لاستمر ضرب ضرب الامن المركزي للناس ولما نجح الحراك ان شاء الله. وانما اراد الله لو ترك
الامر لاصحاب الموجة الاولى والتانية كانوا بيقولوا سلمية - 00:38:37

ومش بيقولوا سلمية وبس يقولوا سلمية وبيوزعوا ورد ومهما تضربونا مش هنعمل حاجة. واراد الله لينفذ انه تأتي فئة لا نحن
حدثناها ولا الانترنت حدثوها. ممكن نجرب كده؟ لا لأ ما تعليهوش لأ صغيرة ماشي - 00:38:57

لم يكن احد هو في حد مش سامع الشهرين فكما اقول لم يكن احد يستطيع ان يقطع ذراع البطش فان ما لم تتحرك هذه الفئة التي لم
تكن في الحسبان. ولم تكن معروفة ولا منظورة ولا مرئية. مطلقا - 00:39:27

فاراد الله لهذا الامر ان ينخفض. ثم اتبعهم الله بموجة رابعة من البشر. هي موجة واصحاب العقيدة الذين ربطوا وحولوا اعتصام
التحرير مثلا الى آآ الى نبطشيات يستوي فيها الليل مع النهار. ناس تقعد وناس تمشي وناس تبات. وحولوا المداخل الى حراسات.

ورجال طبية ومستشفى - 00:39:57
كامل في الطريق العام فيها جميع التخصصات. اراد الله بهذا ان يحول الامر الى اعتصام لا يتسع ولا يتحقق من مكان. ولذلك لما

جاءت احداث الاربعاء جاء لي سنة لتعتدي والبلطجية والحزب الوطني وما اليه يعتدي على المعتصمين وجد صوتا يقول ان الفرار -
00:40:27

يوم الزحف لا يجوز. فوجد من يبقى وهذه الفئة وان جاءت رابعة. يعني شف قبلها واحد واتنين جاءت رابعة لموعد مع القدم لتكون
هي التي تصمد ولكي لا تخشى الامور نتيجة هجوم الاربعاء - 00:40:57

اللي هو هبوط بلطجية على رجال التعليم. ولو وقف الامر عند هذه الموجات الاربعة صدقوني ما الامر الى ما وصل اليه باذن الله.
فاتبعهم الله بفئة لا تعرف من اين اتى. هذه الفئة - 00:41:17

اللي صارت البيوت فيها البيوت بترمي بشر. لدرجة انه الحراك اللي كان ميت الف ومية وخمسين ومتين الف تحول الى مليون واتنين
واربعة وخمسة مليون وعشرة مليون وبلغ قرابة العشرين مليون يوم جمعة حداشر حداشر التي خلعت فيها - 00:41:37

لا هذه الملايين اللي حولت الحراك من الاف ومئات الاف الى ملايين عمر ما كانت لا بتشوف فيسبوك ولا بتسمع اخوان مسلمين ولا
بتروح مساجد منهم من ينهب لكن هذه الفئة ما بعثها - 00:41:57

من بيوتها بترمي نفسها في وقت الخطر الشديد الا مثل قول الله تعالى فاجعل افئدة من الناس تهوي تهوي تهوي اليه. وتحول الحراك
ورأيت وكلنا رأى يوم حداشر فبراير ان طائرات الهليكوبتر تجوب السماء لولا انها رأت هذه الجحافل الجرارة. تحيط مرة بالقصر

الجمهوري - 00:42:17
كوري ومرة بمجلس الشعب ومرة بالشورى ومرة بالتلفزيون ومرة في مجلس الوزراء فانخلعت قلوبهم ولولا ذلك من الذي كان ينكر

من الفئات الاربعة؟ قل لي مين؟ فيس بوك ولا الاخوان المسلمين ولا مين كان يستطيع ينزل هذه - 00:42:47
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ملايين الا رب العالمين. الذي جمع هذه علشان يقعد النهاردة ويقر جميعا بانه لا فضل لاحد الا لله. انه جمع موجات مشتتة ليصنع منها
طوفانا يجرف لذلك نريد اليوم لا ان نسجد لله بالجبال فقط بل ان نسجد لله في قلوبنا حقا - 00:43:07

انه الفعال لما يريد. وانه الغالب على امره. وانه القاهر فوق عباده. وانه لا احد يمكنه ان يفعل هذا الا الله. حتى القنوات الدينية.
القنوات الدينية يوم اغلقت شعر الناس - 00:43:37

لان صوت الشرع يضيق عليه. فاراد الله ان يجعل من وراء اغلاق القنوات الدينية فتحا مرتين. المرة الاولى لما احس الناس طاعة
وجود الحكومة والنظام القائد ضد الندوة الشرعية والمرة الثانية لان هذا الصوت - 00:43:57

كان موجودا في وقت الاحداث اذا خذل الكثيرين. ولصدهم ولا ارجعهم. فاراد الله لقدره ان ينفذ لصحيح الفقه ولصحيح الشرع
وللكتاب والسنة ولو باسكات صوت كان يقسم من اجل شرعه - 00:44:27

الله هو الفاعل يا اخواني. ولا تصدقوا الا اننا عبيد لله رب العالمين. نتبع ونسير على هداه ونحن نعلم انه الفعال. وفي كل مرة نصر الله
الناس هذا النصر الكبير - 00:44:47

في كل مرة كانت الكلمات بهذه الصورة كلمة ما ظننتم ان يخرجوا ولكن الله هو الذي فعل وكلمة وانتم اذلة. ولكن الله هو الذي نصر.
لابد ان نعبد الله العلي الكبير. وصدقوني هذا - 00:45:07

جعلني اقف امام اية في كتاب الله رائعة. سبحان الله كم مرت علي وكم وكم تكلمت فيها انما اذا اذا فيها بمعنى لم نوفه حقه ولم
نلتفت اليه ابدا. الاية مشهورة جدا. قول الله عز وجل وان تتولوا يستبدل قوما غيركم - 00:45:27

ثم لا يكونوا امثالكم. فكروا معي لحظة ستجدون ان هذه الاية وهي تقول انكم اذا توليتم انتم مع النصرة في الدين والوقوف معا
سوف يستبدل الله بكم قوما غيركم. ستجدون هذه الاية - 00:45:57

لا تمكر وصفا واحدا تثني فيه على هؤلاء القوم الغايبين دول لا تشكر فيهم ولا نعرف مسلمين ولا كفرة. ولا صالحين ولا طالحين ما
نعرفش. كل الصفة انهم قوما غيرهم - 00:46:17

ثم لا يكونوا امثالكم بس. لما رأيت انه شباب الفيسبوك والانترنت يحركون الجموع وان الشباب اللي بيشرب بل مستغل وشيشة
بيضرب الشرطة. قلت ان الله تعالى وهو يحرك الجموع يقول - 00:46:37

لنا اياكم ان تمنوا على الله اسلامكم ولا ايمانكم ولا تدينكم. ما انتم الا فقراء انتم يستخدمكم الله لدينه. ان وفيتم اهلا وسهلا وان لم
توفوا اتفرجوا على الذين خرجوا في الطرقات - 00:46:57

الله بهم الملك ممن يشاء ويعطي ويمنع الملك لمن يشاء. انما قلوب تهدم لله عز وجل الله اكبر ولله الحمد. الله اكبر ولله الحمد الله
اكبر الله اكبر ولله الحمد. لا نعرف فضلا لانفسنا - 00:47:17

ويوم تذوق تذوق قلوبنا طعم انفسنا نهلا فان من ذاق طعم نفسه هلك وانما نحن عبيد لله العلي القدير. ولذلك ايها الاخوة اليوم بعد
ان ملكنا الله بقدرته ومن غير - 00:47:47

بحول منا ولا قوم يجب ان نعلم اننا متعبدون لله بعمل كبير يجب ان نقوم به وان علينا تجاه هذه الاحداث التي حدثت واجبات
ضخمة يجب ان نقوم بها وخلوني اقسم لكم هذه الوجبات في واجبين اثنين كبيرين. الواجب الاول - 00:48:07

وحراسة هذه النتائج التي تمت. انتم فاكرين ان اللي حصل ده خلاص خلصنا؟ وانتهى الامر وخلعنا وافرحوا بقى بنفسنا وافرحوا
بشهدائنا وبالمصابينا وافرحوا بالانتصار. يا اخي والله انا اكثر شرعي يظل يدق على رأسي منذ حوالي ثلاثة اسابيع. هذا القوم الذي -

00:48:37
الذي نزل به الملك الكريم جبريل على سيد خلق الله صلى الله عليه وسلم بعد جولة وروح الرسول عليه الصلاة والسلام بيته وخلعت

قيادة حربي وخلع السلاح. نزل جبريل يقول له اوضعت سلاحك؟ فان الملائكة لم تضع سلاحها بعد - 00:49:07
وتعلم رسول الله اول من تعلم ونحن من ورائه الا يغفل الانسان بعد جولة. احنا دلوقتي في قمة الخطر احنا دلوقتي بيتلاعب بنا.

دلوقتي بنستدرج لكي تمر الاوقات. ولكي تنقضي - 00:49:27
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ولكي تضيع علينا لكي يعني يروض الوحش. انتم فاهمين يا اخواننا انه امريكا امريكا امريكا العولمة امريكا الضغوط الدولية امريكا
القوى العظمى. لما وجدت ان الشعب المصري تمكن من خلع حسني مبارك واللي معه - 00:49:47

امريكا قالت يا خبر ابيض يا نهار ابيض يا عيني ده الشعب المصري كسب والنظام بتاعنا سقط. والراجل بقى روحت بيتها نامت
مخطط اللحاف وخلاص؟ لا طبعا دي بتروض الوحش والمحاماة. وتحاول - 00:50:07

تروض الوحش وتحاول قدر استطاعتها. انها تضرب الناس في مقتل لذلك اللي بيحصل دلوقتي اننا نخدر انا بقول لكم بمنتهى
الوضوح اننا نقدر ويسوق في الامور ونعطى الفتات من اجل ان يعود الناس شيئا فشيئا تحت السيطرة. ثم تعود الامور - 00:50:27

الى ما كانت عليه. لا يمنع من ذلك باذن الله الا ان تكون لنا حراسة صادقة. ما حدش هيروح البيوت اللي يروح البيوت النهاردة يصبح
اثما. لانه حتى في ايام الثوران كان الناس يقولون الجيش الشعبي ايد واحدة - 00:50:57

ما حدش قال الشعب يروح البيوت والجيش هو اللي يستمر في تدوير المسائل. ما حدش قال وانا استرجع الان وانا عارف انني من
بلد انا عارف انا بتكلم في كفر شكري اللي كان منها احد اعضاء مجلس قيادة الثورة. اسألوا تاريخ - 00:51:17

اتنين طبعا اتنين اسألوا لكني اخص خالد محيي الدين لانه احد الذين يومئذ يعني النظام القائم نتيجة اللعبة اللي اتلعبت على الشعب
يومئذ الناس بقوا يقولوا لا احنا مش عايزين نرجع تاني لدستور ولغيره بفضل يمدوا الحبال للناس الى ان تمكنوا من انه احد اعضاء -

00:51:37
اعضاء مجلس قيادة الثورة والكلام ده انا هقوله في كفر شكر اكتر مما اقوله في اي حتة تانية او غير لما اقوله لحد ما احد اعضاء

مجلس قيادة اتنين وخمسين امه ماتت. ومنع من ان يخرج في جنازتها كاذلال له. ومكتوب في مذاكرات - 00:52:07
كل اعضاء مجلس قيادة امن الثورة اجلالا له لانه خرج جمال عبد الناصر يومئذ. يومها قاعد في البيت وبقت امه ستودع في قبرها

وهو لا يستطيع ان يخرج ورائها. لان الناس غفلت ريحت. وجنبنا تونس - 00:52:27
تونس قدمت شهداء وقدمت قتل وقدمت مصابين واتبهدلت ثم اراد الله لها انها تخلع زين العابدين ابن علي هذا اللص اللي كان في

مباحث امن الدولة ثم وزيرا للداخلية ثم رئيسا للدولة خلعته كلنا في رحلة لكن فرتوا شوية وغتر وريقت شوية - 00:52:47
ماذا كانت النتيجة يا اخواني؟ كانت النتيجة انهم رجعوا تاني بعد اسبوعين عشان يقدروا يطلعوا يعملوا مظاهرة بيضرب عليهم

الرصاص من جديد والقنابل المسيلة للدموع من جديد والغاز والرصاص المطاطي والرصاص الحي من جديد. ظلموا من - 00:53:11
وفضلوا خمسة واربعين يوم ثاني لحد ما تمكنوا يلموا نفسهم ويخلعوا محمد الغنوشي بعدين ابن علي ما ينفعش ان احنا نسترسل

ابدا لجولة تحققت ثم ننام ويعبد وعينا ولذلك اقول لكم نحن بلد احنا بلد مصر. قامت فيها الثورات ثورة بعد - 00:53:31
اسمعوا كده كل سورة نجحت وخلعت. وكل سورة التف عليها ما فيش مرة الا والناس ملكوا. انا فاكر وتقرأون في كتب التاريخ. ان

عمر مكرم احد علماء الاسلام الاماكن جمع علماء الاسلام ووجد الولي بيجلد الظهور ووجد الوالي ليأخذ الاموال - 00:54:01
ووجد الوالي بيذل الاعناق ووجد ووجد الوالي يأخذ الحقوق فخلعوا الوالي الذي كان موجودا واتوا بنا منه بحاكم وطي شوية اعمل

المعروف. واتوا مكانه بحاتم بدلا منه يذل اعناق الناس. اختاروا الشعب - 00:54:31
اتوا بدلا منه بحاكم اختاره الشعب. ارتاح وانبسط. شلنا الحاكم الطاغية الظالم. وشلنا وحطينا بداله لو سمحت ممكن نستنى شوية

على الحكاية دي بعد ازنك يعني. نعم قرأ الطاغية وولوا مكانه حاكما اختاره الشعب - 00:54:56
ولكنهم هدموا ولم ينتبهوا الى مكنه وخديعته فكانت النتيجة انه استدار اول ما استدار على العلماء. وعلى عمر مكرم. وعلى الشعب

وعلى المماليك واخضع كل شيء له. ثم ورث الحكم لابنه من بعده - 00:55:26
وفضل يحكمنا هو وابناؤه مية وخمسين سنة بلا توقف اذا عزم يخلع دون وعي يحرص معناها ان احنا مغفلين على طول. على طول

وهذا الكلام واحد من من ولاد هذا الحاكم طلع له واحد مننا عزيم قام بثورة وقال له احنا ما احناش بيت ولا ارض عشان -
00:55:56

وانا والله الذي لا اله غيره لن ورث بعد اليوم. مش سمعتم الكلام ده؟ ولكن حنث القسم القسم ووردنا بعد ذلك عشرات السنين طاغية
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يسلمنا للطاغية وقهارا يسلمنا للقهار والاستعمار فرنسي يسلمنا لفرنسي او الانجليزي او العكس. واصبحنا عشرات السنين لانه بعد
ثورة - 00:56:22

غفلة وعي دماغ مش موجودة. وسورة في اتنين وخمسين. ازا انتم يا اخواني فرحانين بان احنا النهاردة خلصنا سورة خمسة
وعشرين يناير بتقول باعلى صوتنا ارفع راسك فوق انت مصري قبالته بعد الثورة - 00:56:52

اتنين وخمسين كانوا بيقولوا ارفع رأسك يا اخي فقد مضى عقد الاستحلال. وبعدها كل من رفع رأسه اما انه اعتق محي الدين هنا
نفسه. وهو احد المجموعة الاولى اللي قعدوا يخططوا تنظيم الضباط الاحرار. كما كتب - 00:57:12

اضطر ان يخرج من البلد وان يخرج مهجرا وان يعود كما يقال هو اللي بيحكي انا لا اقول هذا انا اقول هذا دفاعا عنه كمان وليس
هجوما عليه. هو الذي قال قالوا لي اصدر صحيفة مسائية حتى لا يكون لها توجه - 00:57:32

حتى لا يكون لها شعبية ولا يكون لها رواج. ولما الصحيفة بدأ يبقى لها شيء شلوم من الصحيفة كلية وولوا غيره. وقعد الشعب
المصري تمنتاشر سنة لا يقدر يطلع جورنان ولا يقدر يعمل حزب ولا يقدر يرفع رأسه. لا نستطيع يا اخواني ان نهمل - 00:57:52

انه مات ثورة مصطفى كامل محمد فريد احمد مراد عمر مكرم كل هذه الثورات تقوم وينجح الشعب ثم حولها. نحن اليوم في قمة
الخطورة. نحن اليوم ان لم نتبع العزم بالوعي - 00:58:12

سنطيع نحن ايضا لاننا اليوم حتى فيما يتصل بالتعديلات الدستورية اللي مطروحة اهو بكرة في الاستفتاء دي. في حد في الدنيا
بيقول الناس بيقول لي تملك ارادتك. اقول لهم لا والله ما انا متملكها غير لما بتعملوا لي الدستور على الدستور على سنة عشرة. انا

مستعد - 00:58:32
للدستور بس يبقى اللي بيحكمني حاكم خايف من صوتي انه هيسقط بكرة. وما بقاش تحت سلطان حسين طنطاوي والمجلس

العسكري اللي بقى له عشرين سنة. اللي بيتكلموا جزاهم الله خيرا اللي بيتكلموا - 00:58:52
في تكوين وتظبيط الدستور وايه الصح وايه الغلط؟ يا ريت كان عندي براءة اقعد اتكلم في الناحية الموضوعية قوي كده واخد

راحتي واقول ايه الصح وايه الغلط؟ ولا عايزين كلام مزبوط مش عايزين ترقيع ومش يا ريت كان عندي. انما انا الان ارى السكاكين -
00:59:12

تترصد الرئة الرقاب. اما ان ندرك واما ان تضيع البلد. ولذلك نحن الان فمن يحاول ان يجتاز الطريق قبل ان يأتي قاطع طريق ليسده
وليمنع المرور فيه. لذلك ايها الاخوة اقول لكم - 00:59:32

الذين حتى يرفضون التعديلات الدستورية مشكورين. بس هتلاقيهم كلهم من باب واحد. باب انه ايه الصح بالظبط اللي مظبوط اللي
ما يغرش الميه يا ريت كان في كده يا اخواني لكن نحن الان نتكلم عن امر واقع عارفين هذا هذا الحكم اللي احنا - 00:59:52

فدي حاليا عسكري لو راح راح لو خد براحه وحريته ابقى قابلني لو وقعناه ارتفعت بعد ذلك ولم تعد العيون الانكسار نحن الان نسابق
الزمن حتى لا يتكرر ما حدث في ثورة عمر مكرم ولا ثورة اتنين وخمسين ولا - 01:00:12

احمد عرابي ان تجتاز الشعب. انا في حد في الدنيا في حد في الدنيا. واحد انا بيتي واحد دخل فيه فاقتحم واغتصبوا وخدوا وطرد
مراتي وولادي خلاهم في الشارع. رجعت لقيت اللي بيصوت واللي بيلطم والناس في الشارع. وراح مكهرب سور البيت عشان لو جيت

ادخل - 01:00:32
وحط متفجرات انا بقى راجل بفهم رحت رافع التليفون مسلل الباب جبت ولاد عمي وولاد خالي وجبت صحابي وقرايبي وجبت

الناس والشارع والحسد ثورة خمسة وعشرين يناير عشان مرة تانية. فلما عملت كده خاف مني واستشعر مع انه قعد قدام وشرب
ورمى البرتقان ورمى - 01:00:55

اه لفة الكباب وسط خالص لما لقى نفسه هيضيع قال لي لأ اتفضل يا عم البيت بتاعك فصل الكهربا اللي في كهربا السور وشال
المتفجرات واغلى لي البيت يستلم البيت. اقول له لا والله ما انا مستلمه غير لما تنضف قشر البرتقان وتشيل التراب اللي انت حطيته

في العقل - 01:01:23
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ايه ده! حد بيقول لي امتلك كراستك امتلك ارادتك. اقول له لأ انا لازم ارادي تحت حكم العسكر ومدوا الفترة الانتقالية وابقى قابلني
لو عرفنا نتكلم بعد كده لا يمكن ان يكون هذا - 01:01:47

ان يكون هذا منطق احرار. يا اخواني لهذا اقول لكم كل الملاحظات التي تقال وجيهة ومحترمة عن علم اهلا وسهلا. لكن انا الان انا
الان عرضة لمقصلة. وانا اقول لكم ايه بس؟ هقول لكم ان المستشار عادل قورة - 01:02:07

ده مين هو؟ داري ها؟ ابويا ابن عمي. الله اكبر الله يكرمك. طيب ارسل كمان اهو قريبه موجود هنا كويس جدا. المستشار عادل قورة
ده مش عشان قريبه موجود بس انا يعني دي الحقيقة يعني - 01:02:27

المستشار علي نورا ده راجل كان قاضي سمعته القضائية كويسة. فجم الجماعة بتوع المجلس العسكري قالوا طب احنا هنعمل لجنة
اسمها لجنة تقصي حقائق قضائية محترمة يرأسها المستشار عادل قورة علشان تدرس هو - 01:02:47

طيب استاز بس انا عايز آآ عايز آآ ما تمشيش بقى بعد ما نخلص خلاص؟ فقالوا احنا هنعمل لجنة تقصي حقائق تتولى تقصي حقائق
الامني واطلاق النار على المتزاهرين. برئاسة المستشار عادل جودة. وقعد يشتغل عادل قورة ويشتغل ويجتمع كل - 01:03:07

الصبح لغاية بالليل. الصبح لغاية بالليل واتأخروا. فجابوهم في التليفزيون المصري يوم الاتنين قبل او يوم الاربع قبل اللي فات من
عشر تيام او تسع تيام. فاذا به يقول ما يأتي وانا بقول - 01:03:37

الكلام ده وابن عمه موجود اهو. اوعى تقوله غلط احسن. واذا به يطلع في التليفزيون المصري ويقول والله احنا كل الناس وكل
الشعب شافوا احنا واجهتنا صعوبات كل الشعب شاف - 01:03:57

ان كان في ضباط من مباحث امن الدولة المجرمة. كانوا هؤلاء الزباط موجودين في ميدان التحرير. اللي معه اه سلاح واللي بيضرب
واللي مش عارف بيعمل ايه. فالناس قبضت عليهم مسكتهم وصورتهم وصورت كارنيهاتهم وسلمتهم - 01:04:17

والكلام ده التليفزيونات صورته وكلنا عارفين الكلام ده. قال بلغ عددهم سبعة وعشرين ضابط. سبعة فبعتنا جواب الى المجلس
العسكري نقول له لو سمحت الشعب كان سلمكم سبعة ما قلش العدد ضباط من امن الدولة - 01:04:37

ضبطوا في ميدان التحرير متلبسين بالجرائم. قولوا لنا انتم عملتم ايه معهم؟ هل يا ترى مسلا سمعتم اقوالهم وحققتوا معهم
حبستوهم طلعتوهم برة يعني قولوا لنا عشان احنا كلجنة تقصي حقائق عايزين نعرف يمكن بنسمع اقل واحنا كمان - 01:05:02

يقول فارسلنا فلم يردوا علينا فارسلنا اليهم مرة ثانية. وفي هذه المرة ايضا لم يمدوا علينا. فارسلنا اليهم مرة ثالثة فلم يردوا علينا.
فارسلنا اليهم مرة من رابعة صباح هذا اليوم اللي كان بيتكلم فيه في التليفزيون فلم يردوا علينا. لم يردوا علينا الشعب الذي -

01:05:22
الشعب ليس مهمته ان هو يسلم الى جهة نحن نحرس يا اخواني نحن نحرس ارادتنا وما حدش يقول لي ميدان التحرير موجود لو

حصل مش هيبقى موجود. ولا احنا هنبقى موجودين. والشعب كله سينتهي خلاص الشعب بيخرج الان - 01:05:52
تلقائيا لذلك انا اقول لحضراتكم ان حراستكم ولذلك انا لا اتورع وهذا رأيي على الاقل اقول لكم برنامج التليفزيون الشهير اللي جه

وجم فيه تلاتة من من الضباط محترمين قالوا كلام رائع. مسألة في الاخر استماتة. استماتة على شيء واحد بس. ان الناس تروح بيوتها
ما تنزلوش. تاني بقى ولا ميدان التحرير ولا - 01:06:12

هل تعرفون لماذا يا اخواني؟ لانه اذا غاب الناس عن حراسة الغد وقررت الميادين يموتوا الوحش حتى يسكن لن يعود لاحد بعد ذلك
صوت ولا مطلب. لذلك احنا مثلا كان في موضوع زي بتاع بكرة لا انا عايز اقطع خطوة انا عايز اخلص. انما تجيبني بكرة ترجعني كما

لو كان من شهر ونص شهرين فاتوا ارجع - 01:06:42
الصدق كأني لم اقطع خطوة واحدة لمجرد اني مش عارف مين مش جاهز ومين مش جاهز يعطل وطن كامل هزا الكلام مستحيل

مستحيل ان يكون مطلقا. ايها الاخوة هي جت لوحدها. انا كنت قلت لكم ان انا اريد ان انتفع من هذا الكلام الذي - 01:07:12
استاذي الفاضل الكبير الاستاذ تيمور. احنا المهمة الثانية اللي علينا دي انا يهمني قوي وتعرفوا ايه ابعادها. لان الطغيان اللي كان

موجود في مصر مش زي ما احنا متصورين دلوقتي اللي - 01:07:32
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بيضرب واحد ولا اه مسلا عائلة حسني مبارك بتسرق البلد ولا مش عارف مين بيعمل ايه ولا راجل لا لا لا ممكن تبقى سرقة ولا كرباج
ولا حاجة انما الحاصل حقيقة - 01:07:52

شوفوا انا بتكلم ازاي وحضراتكم تسمعوا ازاي. كل واحد مننا يا اصحاب الكرامة انا قاعد اتكلم في كرامة وحضرتك كلنا في اللحظة
اللي احنا فيها لا نزال اسرى اسرى. مش اسرى سياسيين عند تغيير سياسي. اسرى اكتر - 01:08:12

كده الشعب ده لا يزال اسيرا نريد ان نفكه من اسره. ازاي؟ الاقتصاد المصري اللي كان الاستاز فيوم بيتكلم عنه. للطفل المصري ده
متهيكل متوضب على اساس ان كل واحد مني ومنكم خليني اعلي - 01:08:32

زي ما انا عايز وبانا ابو علي وعن طرف بن شداد وانا وانتم انما في الاخر كل واحد مننا قاعد هو وولاده ومراته وابوه وجده وعمه
وخاله كلنا اسوأ ازاي؟ انا لو مشيت في شوارع كفر شكر وحواليها وكل البلاد مصر كلها. وسألت اي واحد مصري - 01:08:52

الاقتصاد المصري ده قائم على ايه هيقول لك والله مسلا على السياح واحد تاني يقول لي على قناة السويس. واحد يقول لي على
البورصة. واحد يقول لي على تحويل المصريين في الخارج واحد يقول لي على البترول واحد مش كده؟ في حد يختلف عن كده؟

هي دي عناصر الاقتصاد المصري؟ اسمع بقى المفاجأة - 01:09:12
انها مفاجأة ده كلام مش بيتقال دلوقتي ده بيتقال طول العمر. ازا وعلى فكرة مقدما عشان ما حدش انا لا اهاجم اي بند من بنود

الاقتصاد دي اللي السياحة مهم والبترول مهم وقناة السويس مهم وتحويلات - 01:09:36
كل ده مهم. بس اسمع بقى يا استاز تجد السياحة مسلا السياحة دي يعني ايه؟ بيتعمل ايه؟ بيقول لكم يا مصريين نعم هاتوا فلوس
هاتوا ليه يا فندم؟ هيجي لك اضعافها هنبني فندق هيجي ناس في بنوك وهنعمل قرية سياحية هيجي ناس وهنعمل - 01:09:56

مراكب في النيل وهنعمل فنادق وهنعمل بنية اساسية عشان السياح. وهنعمل مطارات وهنعمل طائرات وهنعمل سياحة سياحة
واجندة سياحية خلاص خد فلوس خد خد خد ابني ابني وحتى رجل الاعمال اللي ما عندوش فلوس بيقترض من البنوك اللي هي

اموالها ملك - 01:10:26
الناس عشان يبني المؤسسات السياحية. خلاص جهزتوا السياحة مية المية وبقيتوا دولة سياحية ممتازة؟ اه. طيب بعد شوية لما

اتواصلك مع امريكا ولا انجلترا ولا فرنسا ولا حاجة بيان من سطر واحد - 01:10:46
هذا وقد صرحت اصدرت الحكومة البريطانية قرار بيانا الى الشعب الانجليزي بان مصر الان في حالة غير امنة هنا وتنسق رعاياها

بعدم الذهاب الى مصر. تلاقي السياحة الانجليزية وقفت اتقفلت الحنفية. المانيا - 01:11:06
السياحة الالمانية روسيا السياحة بالاخر ما تقدرش وانت خدنا فلوسك وعملنا بها منشآت ما تقدرش عائد المنشآت دي الا ازا كنت

مفركع وتسجد قدام الغرب والشرق وراضي عنك وبيبعتها للسياح بتوعك. واديكم شوفوا - 01:11:26
دلوقتي شرم الشيخ والغردقة وغيره فنادقها مظلمة لان ما فيش سياح. طيب المسألة التانية خلي بالك انا لا اهاجم السياحة انا بقول

لك ان انت بتخلي المادة الاساسية لاقتصاد البلد مش بايد النسيج الوطني والشعب - 01:11:46
رسول الله في ايد الاجانب. النقطة التانية ايه هي بترول؟ اه البترول طبعا هي بتقول ايه كمان عن البترول؟ اهو ده طالع من ارضنا

بقى هتعمل ايه اقول لك ان انا لو جبت اشطر واحدة ست بتطبخ في البلد وقلت لها يا حاجة احنا عندنا ضيوف عزاز علينا وانا جاي -
01:12:06

لحمة وفراخ وخضار فاكهة وحاجات حلوة وحاجات كل حاجة وتفضلي كل اطبخي لنا طبخة كويسة ولا حاجة ليه يا ستي؟ يقول لي
ما فيش ما فيش نهر ما فيش انبوبة بوتاجاز ما فيش غاز ما فيش حتى وابور - 01:12:26

هي كده تبقى غلطانة؟ لا هي عندها المادة الخام بس مش عارفة تعمل منها. البترول نفس الحكاية. البترول في ارضنا لكن الشركات
اللي بتستخرج البترول من باطن الارض شركات امريكية. والشركات اللي بتسوق البترول في العالم - 01:12:46

شركات امريكية. افرح بقى بالبترول بتاعك زي في مصريين دلوقتي مهندسين وشركات مصرية وكل حاجة. انما الربط والهيكلة
الاساسية لقطاع البترول امريكاني استخراجا وتسويقا. افرح بقى بالبترول الخام اللي عندك ابقى طلعه انت ولا اعرف تسوقه
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بطريقتك - 01:13:05
عندك شيء الله يبقى معنى كده ان البترول كمان مع السياحة برضو في ايد الاجانب؟ اه طب خلاص بقى ما فيش قدامي غير قناة

السويس السويس لما بيجي في القرن الافريقي يعمل شوية الجماعة بتوع الصوماليين دول ولا الانفجار اللي كانت عملته اسرائيل -
01:13:25

بيان ان المناطق الملائي لقناة السويس لم يعد امنا نتيجة هزا الانفجار. كله تحولت السفن واصبح دخل قناة السويس كانخفض من
اعلى حاجة الى الصفر الى القاعة. مين اللي بيطلع البيان امريكا وروسيا والمانيا وانجلترا؟ برضو الله امال انا باخد فلوس منين -

01:13:45
تاخد فلوس ده احنا بيهيكلوا الاقتصاد بتاعنا عشان يفضل فلوسنا ناخدها من الركوع والسجود لهؤلاء الاجانب حتى قطرة الماية اللي

بشربها دي قطرة الماية دي وصلوا لدرجة انه بيقول لي اخاها انت كنت - 01:14:05
والسادات كان عايز يعمل توصيل مياه الملء النيل لاسرائيل. مجلس الشعب واقف ضده ووقف بحكاية توصيل مياه النيل الاسرائيلي
قال لك انت كنت بتعترض على توصيل مياه النيل لاسرائيل؟ طب اسرائيل هي اللي هتمنع توصيل يهني الى مصر. وراحوا اشتغلوا

عشرين - 01:14:25
سنة لا عشرين سنة ايه ده وسبعين لغاية النهاردة ما تحسبوها انتم بقى يجي خمسة وتلاتين سنة. اشتغلوا على كينيا وبيوت واثيوبيا

على دول منابع النيل لحد ما خلوهم يعملوا السنة اللي فاتت الاتفاقية بتاعة انهم يبنوا - 01:14:45
السدود زي ما هم عايزين وما يوصلوش مية النيل اللي تكفي لزراعة قمح ولا رز ولا غيره. وما تقدرش تعمل لهم حاجة. لان ده انت

مش عامل معهم حتى ولا اتفاقية تحكيم انك تعرض الموضوع على تحكيم دولي يحكم بينك وبينهم. ما فيش حاجة خالص. ما فيش
حد. ما فيش - 01:15:05

اي حد واحمد ابو الغيط كان شغال وما فيش حلول. بس لأ كانت هتوصل المية قدام هيبقى في حل. عارفين ازاي؟ بانهم شد ودن
خلاص حسني مبارك والنزام بتاعه قالوا له شايف هنخلي الناس تخرج عليك لانه مش ما عندهمش ميه يزرعوا ولا ياكلوا ولا يشربوا -

01:15:25
قال طب خلاص حرمت هو ما كنش بيقول حاجة عشان قررت انما قال فقد ماله عايزين ايه؟ كانوا هيبتدوا يقولوا له بقى مطلوب

منك كزا وكزا وكزا وكزا تنازلات جديدة وضياع جديد ولزلك الحمد لله الذي خلعه في هزا التوقيت. والله - 01:15:45
الله عز وجل ولله الحمد الله اكبر ولله الحمد. الله اكبر وتحيا مصر. الله اكبر نافذة مصر. الرجل الرجل ثم ظنت امريكا ودول افريقيا

اسرائيل ونظام حسني مبارك انهم ونسوا ان رب العزة هو القائل وما انتم له بخازنين. فاراد الله - 01:16:05
عز وجل بخلع الطاغية ان يجري الماء ان شاء الله. عشان كده يا اخواني انا بقول لكم حتى تحويلات المصريين في الخارج لو في احد

منكم شوية يفتكر لما حصل الخلاف اللي حصل بين النظام المصري والنظام الليبي. بقت ليبيا ترمي الليبيين المصريين - 01:16:45
فراخ كده ولا من ولا من اي ولا من اه اه قبرص لا تحملات كله لو امريكا اثرت على قطر ولا دبي ولا الكويت لما حصل يمكن ان تقف

ويا رب تحويلات المصريين في الخارج فقط عشان كلاب اه فاضل ايه بقى في الاقتصاد المصري لما السياحة وقناة السويس
والبترول - 01:17:05

وتحويلات المصريين في الخارج كله مرهون بالاجانب. حتى يا راجل البورصة البورصة اللي احنا عايشين فيها انا بس عايز بيقول
لكم عشان تعرفوا المهمة اللي عندنا دلوقتي ايه؟ لازم نقطع خطوة لازم نمشي. ما ينفعش افضل في يد من يتربص بي السوء -

01:17:35
ما ينفعش لازم اعي لزلك تعال مسلا في النقطة الاخيرة اللي هي البورصة كان عندنا التاجر كان وحش اوي اوي في القاهرة هو الراجل

ما شاء الله معه اموال ضخمة جدا. وتاجر كبير يمشي في موضوع يكسب يروح يفاجأ بعدها بيومين تلاتة - 01:17:55
ان في الصفقة اللي جاية طلع له مسلا واحد عنده مية الف جنيه يروح برضو شاري بضاعة ويبيعها. واحد عنده متين الف جنيه
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يشتري بضاعة ويبيعها واحد عنده التجارة الصغيرين دول بقوا يزعجوه بقوا يزعجوه بقى يعمل ايه؟ يروح رايح - 01:18:15
ولا اسئلة ولا اي حاجة احنا بعد ثورة خمسة وعشرين يناير ما فيش ها عايزين ناس اطفال. انا مش بتكلم فيه. هقول لك  على فكرة

الاخ الكريم ده بيقول كلام انا كنت في لقاء بيقولوا لي بس حسني مبارك ما مضى - 01:18:35
على التنازل عن الحكم فيمكن يرجع تاني يوم ليه واحنا ان شاء الله خلاص مش موجودين كلنا خلاص انتهى الامر ده انا اغار على

كرامتي اغاروا على كرامته انه يتقال ان حسني مبارك تنحى ولا تخلف؟ حسني مبارك طلع يوم حداشر حداشر - 01:19:25
بيقول لك هيرجع تاني ليه ان شاء الله هو احنا في ناس كده يرجع ليه الشعب مش موجود؟ ما تخافوش يا اخواننا ثقوا بأنفسكم

شوية. حزب وطني ايه وبرضه ان هو جايب خلاص من فضل الله عز - 01:19:45
هو احنا للدرجة دي ؟ سبحان الله! تعال بقى الى النقطة الاخيرة اللي هي مسألة فجاء زي ما باقول لك التاجر ده فجاء هذا التاجر

وعشان يطلع انا قلت لك - 01:20:05
صغيرين عشان يطلعوا عمل ايه؟ نزل على الصين شاري عشر بواخر عملاقة مليئة بالبضاعة وما دام بيشتري قاعة كبيرة يشتريها

بتمن قليل. وجالها هنا باعها تقريبا بسعر التكلفة. بقت تانيين - 01:20:35
تشتروها كده ولا يعرفوا يبيعوها كده. كلهم خسروا وطلعوا برة السوق. بقى هو اللي انفرد بالسوق لوحده بركة. هو دي لعبة البورصة

يبقى جامد يدخل يبيع يبيع يبيع وبعدين يشتري يشتري يشتري ولان رؤوس امواله دروس ضخمة يبقوا قاعدين كل - 01:20:55
كل شوية يعملوا وقعة للفرصة يروحوا شافطين فلوس المصريين ويمشوا. وبعدين يرجعوا مرة تانية يشفطوا يا نهار اسود! يبقى ازا

ما فيش ولا عنصر اقتصاد واحد قائم عليه الاقتصاد في بلدنا. بسبب منهج حسني مبارك وقبله السادات وقبله جمال عبدالناصر. كلهم
زي - 01:21:15

بسبب هذه المناهج انا عايز اقول لكم حاجة وانتم ناس فلاحين. من قرى انا زهلت. زهلت لما فوجئت بانه الثورة تلاتة وعشرين يوليو
لما هانت خدت الارض طبعا من الاقطاع - 01:21:35

خدت الارض منهم علشان لصالح الفقير المعدم اللي مش لاقي خوز يومه حاجة عزيمة الكلمتين اللي بيقولوها شكل الارض ونزعوا
ملكيتها وامموها واذا بي ام فاكهة يا اخواني. بعد تمنتاشر سنة - 01:21:55

وطول عمر جمال عبدالناصر والى ان متى جمال عبدالناصر؟ ان العقود المسلمة للفلاحين مش عقود ملكية. دي عقود انتفاع لمدة سنة
وازن في بعض الحالات خدوها سنتين واعتبروا الله اكبر يعيش السورة وخلوها سنة - 01:22:15

ان اللي يغضبوا عليه في الصيف ياخدوا منه الارض في الشتا. انتهى. سنة ارتفاع وظل الفلاح لانه محتاج لرضا حكومة عبيد عنده
الاراضي اخذت ملكيتها من الغني ولم تعطى للفقير وانما ركنت عند الحكومة - 01:22:35

مع الاسف لذلك اقول لكم يا اخواني احنا محتاجين يقظة كبيرة لانه لازم نرفع خطوة لانه عندنا انقاذ كبير اللي متأكد انه يعاد بقى
هيكلة الاقتصاد بطريقة مختلفة. لازم يبقى في زراعة تكفي وفي صناعة وفي تصدير حقيقي - 01:22:55

من منتجات هنا لازم الناس تملك ارادتها باقتصاد نملك فيه ارادتنا. هذه الحكومة لو بس عملت حاجة للسفارات المصرية في كل مكان
في العالم فيها حاجة اسمها الملحق التجاري. لو عن طريق الملح - 01:23:25

عملوا هيئة تسويق عالمي للحرف. واحد بيعمل هنا حرفة بسيطة لو يسوقوا له المنتجات بتاعته برة كان يتغير اقتصاد احنا بيبقى
عندنا شاب شاب مسافر مسلا امريكا ياخد صندوقه ينزل خان الخليج يشتري شوية حاجات - 01:23:45

ويروح يبيعها هناك وهو واحد شخص واحد بس. يعيش بثمنها اللي باعها به سنة كاملة لقدام. لو الحكومة هنا عملت معارض تسويق
للحرف المصرية كانت الست اللي بتشغل سجادة يدوي ولا بلوفر يدوي ولا حاجة هنا كانت الدنيا اتمرنت - 01:24:05

احنا عندنا وقت كبير لاعادة هيكلة الاقتصاد في بلدنا. وعندنا ان يعود شرع الله حكما على بلادنا شرع الله عز وجل الذي لا يستطيع
انسان ان يعيش بدون ان ينفذه الا ان يكون - 01:24:25

خلاص قرر ياخد الاسلام فرع الله عز وجل الذي هو مقاييس تكفل للناس الحياة بكاملها والله تعالى يقول ولو ان اهل القرى امنوا
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واتقوا مرة يقول لفتحنا عليهم بركات من السماء والارض وفي الاية الاخرى - 01:24:45
لابد ان نعود لنمتلك ارادتنا من جديد. ولذلك ايها الاخوة الخص ما لاختم هذه الكلمة وارجو الا اكون قد اطلت عليكم اكثر من الناس

انما اردت ان اقول لكم اننا الان في قمة - 01:25:05
الخطورة وانه ليس هناك بديل عن ان نحرص ارادتنا. وان نقطع خطوة للاماني لابد ان نقطع خطة للامام لان امامنا صنع كبير لبلادنا

صنعا كبيرا لبلادنا لن نستطيع ان نقوم به الا بما - 01:25:25
خطوة للامام وانا وان كنت لا اريد ان اتكلم في مسألة التعديلات الدستورية. بس والله يا اخواني عمري ما شفت عمري ما شفت في

حياتي كلها قاعد اعتزر زهني من يومين تلاتة عشان اتذكر عمري ما شفت خلاف - 01:25:45
ابراهيم ما لوش اي لازمة زي الخلاف بتاعنا عن ولاه على التعبير الدستوري. عمري ما شفته. لانه في الحالتين هتقول نعم او هتقول لا

هيبدأ لازم هيبدأ اعداد دستور جديد على اي حال فورا. بالحالتين ازاي بقى - 01:26:05
يا مدام انا في حالة ايوا هيبقى في اسطول جديد وفي حالة لا هيبقى في دستور جديد. ازاي اقول ان انا افضل اني اعمل دستور

جديد ولا اخد امام وانا تحت السكين. نقاش ما لوش اي لزوم. لان كل العلوم الفارغة صحيحة. ولكن هي عيوب - 01:26:25
اللي مش هتفرق في الحالتين دستور جديد. ولذلك قلت اللي كانوا بيقولوا اللي خايفين من ان يعود الطغيان من اول وجديد بالعكس

ده انت قدام دستور لن يستطيع رئيس الجمهورية انه يدخل باب القاعة التأسيسية قاعة الجمعية التأسيسية. وحال اساسا مش لا
يستطيع. ايها - 01:26:45

اخوة وهو العلم اللي هيقوموا فيه هنا بتوع اعضاء الجمعية التأسيسية وليس الرئيس يعني. ايها الاخوة. اختم بما بذلت به ان رب
العالمين سبحانه وتعالى كم امر المسلمين بشرعه؟ فلما - 01:27:05

من اتبع المسلمون شرعه نظر غير المتدينين اليهم وقالوا ايه الناس المجانين دول مرة قالوا غر هؤلاء دينهم بالمغترين بالكلمتين اللي
بيقولوهم. ومرة قالوا ايه ده هم دول اللي حواليك - 01:27:25

واراد الله عز وجل في كل مرة ان يقول مرة فاتاهم الله من حيث لم يحتسبوا ومرة يكونوا لمن خلفك اية ومرة يقول ومن يتوكل
الاية المشهورة اللي هي قلوبهم - 01:27:45

هؤلاء الجنون قال ومن يتوكل على الله يعني التوكل على الله هو الذي اعطى هذه واريد يا اخواني ان تعلموا ان نتوكل على الله حق
توكله وان نثق باذن الله لكن مش بعزمنا - 01:28:05

فقط وانما بعزمنا ووعينا معا. وان شاء الله عز وجل. اليقين في نصر الله الثاني وان شاء الله عز وجل سيبلغ الشعب هذه المرة باذن
الله وبالتوكل على الله وبالالتزام بشرع - 01:28:25

سيبلغ النتيجة العظمى وسيمكن الله لدينه. واحب ان اقول لكم ان الله قد جعل هذه الاحداث مقدمة لاسترداد المسجد الاقصى في
ملحمة نهاية العمر ان شاء الله احمد الله عز وجل ان رأيت هذه اللحظة واحمد الله ان اليوم الذي اتيت فيه اليوم الى - 01:28:45

هو نفس اليوم عشان افضل استبشر بوجوهكم الكريمة طول العمر. هو نفس اليوم اللي يصدر فيه القرار العظيم بحظر طيران
القذافي فوق ارض ليبيا. وان شاء الله كما قال لنا اخواننا في - 01:29:15

ليبيا ان لمجرد ان يفعل قرار حظر الطيران ويقعد تمانية واربعين ساعة فقط. مفعل ستزحف جموع المسلمين في ليبيا لتسقط
القذائف. اللهم اقهر القذافي بقدرتك يا رب العالمين. اللهم ازله عن مكانه. اللهم انصر الشعب المزلوم هناك يا رب العالمين. اللهم اغثه

من عندك - 01:29:35
وبقدرتك واهلك لك وارنا فيه اية كما اريتنا عجائب اياتك هنا يا رب العالمين. والله يا اخواني لو طلع على اذين عدل ابن علي وغدا او

بعد غدا القذافي وليمكن حسني مبارك وغدا ان شاء الله تحرر فلسطين - 01:30:05
ان شاء الله كله واليمن وكل ارض المسلمين. اعلموا اننا على موعد مجيد مع القدر. لذلك لا يمكن ان بدأت نتعطل غدا وانما نريد ان

نقطع خطوة ولن نعود لنقطة الصفر ابدا. وان شاء الله يا رب تمضي هذه - 01:30:25
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الدستورية في كل ما فيها لكي نقطع خطوة لنا القتل للوراء. وباذن الله تبارك وتعالى القاكم وعلى وجوهكم النصر المؤزر المبين اذ
كتب الله لاغلبن انا ورسلي. والله عز وجل وعدنا حقا شكر الله لكم - 01:30:45

وجمعني واياكم على خير واجمع في سبيل الله قمنا لا لشر قد عملنا احلى الدين فداء. نحن للدين فداء. نحن للدين فداء فليعز الدين
مجده. فليعد للدين مجده دماء او سرق منا الدماء الله اكبر الله اكبر ولله الحمد - 01:31:05

الله اكبر ولله الحمد. الله يكرمك يا شيخ احمد. ان شاء الله ان شاء الله وبعدين الف ريال. بسم الله الرحمن مالك الملك تؤتي الملك من
تشاء وتعد من تشاء - 01:31:55

بيدك الخير انك على كل شيء تولج الايات النهار وتخرج الحي من الميت وتخرج الميت من الحي. وترزق من بغير حساب. اللهم ان هذا
اقبال ليلك وادبا اولئك واخوات دعاتك فاغفر لنا. اللهم ان هذا اقبال ليلك - 01:32:25

دعاتك فاغفر لنا. اللهم ان هذا اقبال ليلك وادفاقك واصوات دعاتك فاغفر لنا. اللهم انك تعلم ان هذه قلوبنا وتعهدت على دعوتك
وتعاهدت على شريعتك فوثق اللهم رابطتها وادم وقتها واهدها - 01:33:15

واملأ ببيض الايمان بك وجميل واحيانا بمعرفتك. اللهم احينا بمعرفتك في سبيلك انك نعم المولى ونعم النصير يعلن الاخوان
المسلمون بكفر شكر عن القيام بعمل معرض خيري بالتعاون مع الجمعيات الخيرية - 01:33:55

وذلك لخدمة ابناء وقرى مركز كفر شكر. وزلك يوم واحد اربعة واتنين اربعة الجمعة والسبت. احنا طبعا بنشكر فضيلة الشيخ حاتم
اسماعيل على هذه التوضيحات وهذه الايضاحات التي وضح لنا بها نورنا الى ان السورة تجب او - 01:34:35

من يحافز عليها كي نصل بها ولوطننا الى بر الابد. ومع كلمة عن حزب العدالة والحرية للدكتور محمد مضاف بسم الله الرحمن الرحيم
والصلاة والسلام على اشرف المرسلين سيدنا محمد. احنا اولا بيسعدنا وجود حضراتكم الكبيرة - 01:34:55

وهذا الحفل وبمناسبة الحفل الاول التأسيسي لحزب الحرية والعدالة. هو حزب الاخوان المسلمين. ونحن ان شاء الله واشتراك ندعو
جميع الحاضرين وغيرهم بمشاركة ان شاء الله معنا في هذا الحزب. ننفي جلالتنا سويا وان شاء الله تكون نقلة عظيمة جدا لمصر

باذن الله عز وجل - 01:35:15
جزاكم الله خيرا. الاذان دلوقتي يا جماعة معنى زلك الله اكبر الله اكبر الله اكبر الله اكبر. اشهد لا اله الا الله اشهد ان لا لا اله الا الله

اشهد ان محمدا رسول الله - 01:35:35
اشهد ان الله حي على الصلاة حي على الصلاة  حي على الفلاح  حي على الفلاح  الله أكبر الله أكبر لا اله الا الله لا اله الا الله وحده لا

شريك له له الملك وله الحمد وهو على كل شيء قدير. ببردو بس من الاخوة الانتظار خمس دقايق - 01:37:05
عشان بس نكمل عشان ننهي ان شاء الله بازن الله. لو سمحتم بس الناس اللي على معنا فوق لو سمحتم  والنبي خليك معنا ولا ايه هو

فين الناس بس يا جماعة عشان خاطر احنا بس بننهي الحوار بتاعنا ان شاء الله. طب آآ - 01:38:44
الاختلاف وجهة النزر لا يفسد للود كقضية كما يقولون. ازا كان من حقك ان تقول نعم فمن حقي ان اقول لا. ولكل وجهة نظره واحنا

قلنا ان احنا بنحاول نقصر الطريق على بعض بحيس نصل الى آآ الى حل يحفز البلاد من - 01:39:34
اتفضلوا يا ابني. ماشي. طب استنى استنى بس. طب بص يا احمد. اتفضل يا استاز محمد السلام عليكم. بعد ازنكم بس يا جماعة
عايزين نتكلم في نقطة التعديلات الدستورية دلوقتي هيقولوا التعديلات الدستورية اول واحد التعديلات الدستورية. هو الرئيس

المطلوب محمد فضل من بكرة. بعد كده اما جه الرئيس - 01:39:54
محمد حسني مبارك مشي. الرئيس المخلوع محمد حسني مبارك مشي فوض سلطته للجيش. ومش مش من حقه ان رئيس ما فيش
قانون بيسمح له بتفويض سلطته الكاملة لحد. فازا التفويض بتاعنا دلوقتي للجيش من رئيس مصروع محمد حسني مبارك تفويض

باطن. الجيش بيحكم - 01:40:34
الشرعية السورية. دلوقتي الشرعية السورية اسقطت الدستور بتاع واحد وسبعين. اما نيجي نعمل دستور احنا دلوقتي بنعدل في

دستور باطل. لان في نقطة بنتكلم فيها. في لجنة قضائية دلوقتي بترفع قضية لالغاء نتيجة الاستفتاء. لان اي استفتاء بيتعمل في ظل
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قانون طوارئ هو استبقاء بابا. وده بحكم القانون - 01:40:54
فدلوقتي اساسا قانونا اي استفتاء اللي انت الحكم ما اترفضش لسه الحكم ما اترفضش اي استفتاء بيحصل في قانون في ظل قانون
طوارئ هو استفتاء باطل. دلوقتي الشيخ مع احترامي له اتكلم في نقطة ان احنا عايزين ناخد نقطة ايجابية. هو قال ان احنا دلوقتي

زي ما - 01:41:14
هل مش عارف البيت وفي قشر برتقان وكده والكلام ده. دلوقتي نفس الكلام اللي الشيخ اتكلم فيه قاله رئيس الجمهورية المخلوع

السابق لما جه مع الحكومة وبعد كده شال رجال اعمال حكومة - 01:41:34
ودلوقتي بعد كده نفس الكلام دوت جه لما قلنا احمد شفيق دلوقتي برضه نفس الكلام قلنا لما جينا نشيل احمد شفيق نمشيه لانه
جاي على نظام ونفس الكلام بنتكلم عن دستور واحد وسبعين لانه دستور باطل. فلازم الدستور يتغير. لان عندنا في الدستور بعد

التعديلات التعديلات الدستورية ما - 01:41:45
لو ما بتلزمش رئيس الجمهورية على انه هيعمل دستور جديد لان فيه حاجة تانية هتحصل لو قلنا نعم. هنضطر نعمل تمن انتخابات

في سنة واحدة اولا احنا دلوقتي هنروح بكرة هنعمل دستور. وبعد كده يبقى فيه انتخابات مجلس شعب. انتخابات شورى. وبعد كده
انتخابات رئاسة الجمهورية. قاعد الدستور الجديد هنضطر تاني نعمل - 01:42:05

يعني بعد ما رئيس الجمهورية وخلاص خلصنا الليلة بتاعة بكرة دي هنضطر نعمل دستور جديد تاني ونعمل عليه استفتاء ويترفض او
يتوافق عليه. بعد كده نرجع نعمل انتخابات مجلس شعب تاني انتخابات مجلس شورى تاني انتخابات رئاسية تاني. الكلام ده هيتعمل

تمن انتخابات في سنة واحدة. يا ريت بس الناس تحسبها التمن انتخابات اللي في سنة واحدة دي - 01:42:25
هتأسر على البلد ازاي؟ وشكرا. لا يا ابني. يا اخي الكريم عاش الاخوان. اولا اولا هزا من افضل من افضل من هو موجود في هذه

القاعة الان اولا اولا هو شخص يمتلك شجاعة ادبية. يمتلك وضوح في الرؤية. يمتلك كلام محدد. لم يتهيب - 01:42:45
والرسول بيقول لا يمنعن احدكم هيبة الناس ان يقول بحق اذا عمل. عشان كده انا انا احييكم ولزلك احنا بصوا يا اخوانا وعايز اقول

لحضراتكم حاجة عاش دقيقة معلش يا شباب في حركة شباب ستة مليون هي اول - 01:43:25
كلمني دلوقتي احنا الطاعة مضطرين ان احنا نتركها لانه في ارتباط ولكن لم يبق الا الدقائق بي حق هذا الرجل. ده انا شخصيا اسير

لعنده ملك له. لانه هو الان - 01:44:05
لابد ان انه يعني يأخذ يشعر انه استوفى حقه ما ينفعش يتكلم. انا عائز اقول لكم حاجة انا من يعني مش اولا جايز جدا من الناحية

العامة يعني ان يبقى ازا كان عمر ابن الخطاب بيقول اصابت المرأة - 01:44:45
واخدين بالكم؟ فازا النهاردة قد يطلع رأي هزا الاخ الكريم هو صح رأي الاخوان المسلمين غلط. عشان يعني مش مش عمر ابن

الخطاب اللي شاهد على نفسه خمسين مرة انه كزا كل الناس اقوى منك يا عمر مش هنيجي - 01:45:05
احنا بكبر قلوب نقول لا احنا الناس ممتلكة لحد المطلق. نمرة اتنين ان حركة ستة ابريل دي حركة النهاردة بقى لنا سنتين وشوية من

سنة الفين وتمانية داخلة على تلات سنين. هي كانت اول حركة وانا بقول الكلام ده المفروض هو - 01:45:25
بيقولوا لكن انا بقوله لكم احقاقا للحق دول في ستة ابريل الفين وتمانية هم اول ناس عملوا معجزة للدعوة على الفيسبوك وبدأوا
يتجمعوا الناس وحدثت احداث المحلة الشهيرة. وقبضوا منها مش على رجالتها حتى على البنت اللي منها. اخذوها - 01:45:45

للنيابة طلعت في الجرايد كلها علشان هي التي ادت الى خراب الناس. فلو انه خالف لرأي انه هذا لا يمكن ان ينال ولا يكون انه ينقص
من قدر الذي قام به هؤلاء مطلقا - 01:46:05

ولازم نعرف ان احنا لو ما كناش نقدر ندافع عن رأي احنا لا نراه ما يبقاش عندنا شرف. احنا ندافع عن الرأي الذي لا اكتر من الزراعي
الذي نراه. لكن بقى في يوم بعد ده كله الكلام اللي قاله كله من وجهة نظري كله غلط انا حر بقى دي مسألة - 01:46:25

اللي حاصل انا اريد ان اقول لاخواني الشباب لا تتحملوا اياكم ان تتحملوا امام التاريخ نفس اللي حصل في اتنين وخمسين اللي
اشترطوا التزويد مزبوط لما حصل معهم اللي حصل تحملوا امام التاريخ قالوا ايه - 01:46:45
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احنا اللي جبنا هذا الهم من نتيجة التأمين. وعائز اقول لاخي الكريم ان حتى لو كلامه اللي قاله كله مظبوط. لكن من هي العملية في
الحالتين هيتعمل دستور جديد. ان احنا نقول اه هقول لك ازاي. لان - 01:47:05

مش صحيح ان الفترة مفتوحة. ده هو لابد في خلال ستة اشهر انه تختار الجمعية التأسيسية وتعمل وكون ان الدستور الدستور فورا
وكون ان الدستور اللي يعملوه هو المجلس الاعلى للقوات المسلحة ويطرحه للاستفتاء - 01:47:25

احسن ولا يعملوه ناس منتخبين مننا؟ انا ايه اللي يخلي المجلس بتاعنا هو اللي يغتسل؟ هو التعبيرات الدستورية اللي احنا رايحين
نعملها بكرة دي؟ مين اللي طلع الصيغة بتاعتها المجلس العسكري ما فيهمش ولا واحد انتم مختارينها. انا سمعتك فبرد عليك وانت

تسمعني - 01:47:45
اللي انا عايز اقوله لحضراتكم الحاجة التانية انه غير صحيح انه في ظل وجود حالة الطوارئ ايا استسناء يبقى مصر لا ما فيش كده.

يعني هذا الكلام كان موجود. يعني ده - 01:48:05
على كل حال. هو انه يحترم هذا الوقت تقرأوا اي كتاب عن ثورة اثنين وخمسين زي ما انتم عائزين وشوفوا نفس المناقشات دي.

عارفين ساعتها نفس المناقشات دي وفضلوا يتكلموا عن ضبط الامور. لحد ما بقاش في امور خالص - 01:48:15
ايه الفرق بقى بين وجهة نظري ووجهة نظري ان هو بيتكلم على الصفح المطلق اللي هو الكامل التام وانا بقول ما حدش هيسيبنا لحد
ما يعمل الصح المطلق فلابد ان نقرأ القرآن الفارغ من اراد ان يضع رقبته تحت المقصرة واللي عايز يفوتها هو حر وهذا هو الرأي وهذا

01:48:45 -
وصدقوني لو كان هناك وقت فعلا من شمش غير لما هو يقول لي امشي يعني ان شاء الله بس احنا هنضطر الان ننهي اللقاء العام ليس

بانه من حقه تماما هذا الرأي الرئيس يطلع رأيه صح الله اعلم انما علشان الطاعة احنا متعاقدين ما نقدرش نبتدئ بهذا - 01:49:05
شكر الله لكم وانا مع اخي مش هسيبه والسلام عليكم ورحمة الله وبركاته جزاكم الله خيرا والى اللقاء في مؤتمرات قادمة ان شاء الله

عاشت مصر حرة مستقلة بفضل الله سبحانه وتعالى. لو سمحت الناس بعتت تسهل طريق فضيلة الشيخ - 01:49:25
01:49:55 -
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